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Nejvyšší soud opět porušil právo na soudní ochranu a
dokonce nerespektuje Ústavní soud — PRAVDA O
VODĚ

pravdaovode.cz/rozsudek-us-zlin-16-5-2017

-- ÚS ČR – Zlín – 2017 – VÝHRA

PRAVOMOCNĚ - ÚSTAVNÍ NÁLEZ 2017

KAUZA TUNEL VAK ZLÍN ZAČALA V ROCE 2002. MUSELI JSME
VYDRŽET FINANCOVAT SOUDY 14 LET A DOJÍT POTŘETÍ K
ÚSTAVNÍMU SOUDU, PROTOŽE ČÁST SOUDCŮ SABOTUJE
ZÁKONY A ČÁST SE DOPOUŠTÍ SOUDNÍ ZVŮLE.

Odebírejte videokanál a šiřte, co vás zaujme. I tím

pomáháte s nápravou.

NEJVYŠŠÍ SOUD (NS) USNESNÍM ZE DNE 23. 3. 2016 OPĚT
PORUŠIL ZÁKLADNÍ PRÁVO OBČANA NA SOUDNÍ OCHRANU A
DOKONCE NERESPEKTOVAL ZÁVĚRY ÚSTAVNÍHO SOUDU.

"Neřídí-li se dovolací soud právním názorem Ústavního

soudu vysloveným v dřívějším kasačním rozhodnutí a

řádně nevypořádá podstatné dovolací námitky stěžovatelů,

dopouští se nepřípustné libovůle a porušuje právo na

spravedlivý proces podle čl. 36 odst. 1 Listiny základních práv a

svobod."...

JUDr. Jaromír Jirsa

JUDr. Vladimír Sládeček, DrSc.

https://pravdaovode.cz/rozsudek-us-zlin-16-5-2017/
https://pravdaovode.cz/
https://www.youtube.com/channel/UCjq7y6jN7cAz0i_wcuSzHEw?sub_confirmation=1
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prof. JUDr. Jan Musil, CSc

00:00

13:42

"Ústavní soud proto i nyní trvá na tom, aby

dovolací soud náležitě, tedy nikoliv

jednotlivě a bez ohledu na celkový

skutkový a právní rámec souzené věci,

posoudil námitky neplatnosti plných mocí, tj.

aby důsledně a „jednou pro vždy“

vypořádal otázku zásadního právního

významu: „zda jde v případě dispozice s

hlasovacími právy podle vlastního uvážení

třetí osoby, která není akcionářem, o

zastoupení akcionáře."

Tunel městské vodárny Vak Zlín je

ukázkový komplot, který prováděla 

organizovaná skupina po celé ČR. Jde o

protiprávní činnosti. /pozn. dle nás i

trestná/.

Protiprávní jednání ve Zlíně prováděli

„politici“ města Zlín, vedení Vaku Zlín a

koncern Veolia a to ve shodě. První krok začal

v roce 2001, kdy Vak Zlín vyhlásil veřejnou

obchodní soutěž, kterou provázely pletichy. I

proto se obce na valné hromadě 17.4.2002

proti pohřbu Vak Zlín postavily, i když se

politici města Zlín snažili tunel odhlasovat.

Nájezdníci proto již 26.4.2002 spustili

záložní variantu. Protiprávní prodej akcií Vak

Zlín Veolii. Umožnili ji obejít stanovy a vodárnu Zlín nemravně

https://cs.wikipedia.org/wiki/Kolaborace
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ovládnout. Poté do vedení Vaku 28.8.2002 nainstalovali lidi z Veolie

- Švermu, Svobodu. ZDE. Ti se pokusili v roce 2003 eliminovat

protiprávně obce, což opět potvrdil i soud.

Protože to nevyšlo, lidé z Veolie a města Zlín zevnitř vodárny

připravili v roce 2004 vazalský smluvní systém, kterým byl na valné

hromadě 30.4.2004 Vak Zlín, opět protiprávním jednáním,

ekonomicky vykuchán. Soud nám dal zapravdu i v tomto. ZDE

PRAVOMOCNÝ NÁLEZ USTAVNÍHO SOUDU 2017

V KAUZE VAK ZLÍN DOCHÁZÍ OPAKOVANĚ K  PROTIPRÁVNÍ
JEDNÁNÍ SOUDCŮ NEJVYŠŠÍHO SOUDU?

STÁHNOUT ZDARMA

"Ústavní soud opět potvrdil mou zkušenost se soudní zvůli

některých soudců Nejvyššího osudu, která maří

spravedlnost. Tohoto jednání se dopouští vysoce

postavení soudci, kteří mají právo a spravedlnost hájit.

Svým dle mého názoru zcela vědomým a neobhájitelným

jednáním, znemožňují léta spravedlivé soudnictví,

prosazení dodržování zákonů ČR a zpětné převzetí správy

vody městy, která byla z jejich rukou na koncern

vyvedena protiprávně.

Ve vodárenských kauzách selhává zásadní článek české justice -

Nejvyšší soud v Brně. Léta znemožňuje rozkrytí, zneplatnění a

ukončení protiprávního jednání vedoucího k vytunelování

městských vodáren. Toto jednání soudců hraje do karet

organizované skupině nájezdníků, koncernu a osobám, která

realizovala pokoutné komploty, kterými byla vytunelována řada

městských vodáren v ČR."

Ing. Radek Novotný, spoluzakladatel Nadačního fondu PRAVDA O

VODĚ

 

https://pravdaovode.cz/rozsudek-vsol-zlin-22-11-16/
https://pravdaovode.cz/wp-content/uploads/2022/12/US-2017-VAK-ZLIN-vh2007.pdf
http://www.pravdaovode.cz/nfpov
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DÁVÁ VÁM SMYSL ODHALOVAT POCHYBNÉ JEDNÁNÍ

SOUDCŮ, BRÁNIT VODU A TRVAT NA UKONČENÍ

KŠEFTOVÁNÍ S VODOU? PAK SE PŘIDEJTE.

 

Převodem na transparentní účet u ČSOB

966665/0300

nebo

přes darujme.cz

Obranu vody financujeme z vlastních zdrojů a z příspěvků

lidí, jako jste vy.

To nám umožňuje řešit příčinu problému, protiprávní jednání části

politiků v zájmu koncernů.

Děkujeme

 

Konkrétní soudci Nejvyššího soudu v Brně, jejichž práci

Ústavní soud ČR označil jako nepřípustnou libovůli

 



5/15



6/15

Zdroj: Seznam soudců nejvyššího soudu

https://www.nsoud.cz/Judikatura/ns_web.nsf/galeriesoudcu#
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Právnící, politici, korporátní psychopati, hadi v oblecích

atd. , prosté osoby zapojené v kauze tunelu Vak Zlín

 

Město Zlín "politici"

 

Zdeněk Dostál ODS

Martin Janečka ČSSD

 

Jaromír Šebík

Milan Soldán KDU

 

Zbyněk Domanský

Oldřich Kozáček ODS

Tomáš Úlehla ODS

 

Irena Ondrová ODS



8/15

Miroslav Adámek STAN

Jiří Korec ANO

Aleš Dufek KDU, STAN, ZLÍN21

Vodovody a kanalizace Zlín

 

Stanislav Mišák

Dalibor Maniš

Pavel Studeník

Martin Janečka

Jaromír Šebík

Milan Soldán

Martin Bernard

Josef Šverma

Pavel Svoboda

František Hubáček

Zbyněk Domanský

Oldřich Kozáček

Svatopluk Březík

Veolia, Moravská vodárenská

Philippe Guitard

Rostislav Čáp

František Krmášek

Martin Bernard
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Josef Šverma

Petr Tejchman

Robert Tencer

Ivan Kosatík

Martin Tesařík

František Barák

Pavel Chudoba

Tomáš Paclík

Jaroslav Faltýnek

Michal Brož

Martin Major

Firmy, advokáti a "advokáti"

 

Milan Fritz

Robert Pergl

Zdeněk Strnad

Robert Piksa

Jaroslav Bažant

Milan Srb

Jan Dáňa

Stanislav Devátý

Petr Toman

Toman Devátý
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Ondřej Knebl

HVH Legal

Dáňa, Pergl a Partneři

Prosazujeme: Vyšetření, jak se cizí koncerny dostaly k naší

vodě. Zastavení odtékání peněz občanů mimo ČR a garanci

práva občanů na vodu v Ústavě ČR. 

 
Jsme za půlkou.  Přidejte se. Děkujeme.

 

Voda, její prodej ani život našich dětí do rukou cizích

korporací NEPATŘÍ!

My, občané podepsaní pod peticí požadujeme vyšetřit, kdo

protiprávně instaloval Veolii a spol. k naší vodě. Aby Ústava

garantovala právo občanů na vodu. Aby peníze, které platíme za

vodu, končily v zajištění dostatku čisté vody a ne v cizině. Aby se

prodej vrátil do podoby služby občanům, protože jako jediní vše

kolem vody platí.

SOUHLASÍTE? PAK SE PŘIDEJTE.

 

ZOBRAZIT VYSVĚTLENÍbodů petice

PODEPIŠ PETICI

Určenou zákonodárcům, kteří mohou správu vody vrátit vodárnám v

rukou obcí!

Podpisy budeme sbírat, dokud nebude zjednána náprava

 

Veřejná znalost jednání soudců pomáhá nápravě, lidem i
rozumným politikům

 
Marián Jurečkabýv. ministr zemědělství

Děkuji Vám za oslovení v oblasti problematiky vodohospodářské

infrastruktury v České republice, které jste učinil dopisem dne 10.

https://pravdaovode.cz/petice-cely-text/
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července 2018. Velmi si cením si toho, že se

tímto způsobem dlouhodobě dané

problematice věnujete. ... Více na CHCEME

VĚDĚT

MVDr. Stanislav Mišákbývalý starosta města

Otrokovice a hejtman Zlínského kraje

"Velice si vážím pana Novotného za vše, co v

dokazování týkajícího se poškozování občanů

v souvislosti s děním ve vodárenství udělal.

Má můj obdiv i podporu. Každý chápe, že dát

oprávnění prodávat cizímu vodu z vlastní

studny, o kterou se ale dál musíme starat, je

nesmysl a okrádání vlastní rodiny. Tak proč

to nejsou schopni pochopit v této zemi a

dopustí to ve vodárenství. Zjednodušeně

řečeno „jde o zprivatizování zisků a

znárodnění nákladů“.

Svatopluk KvaizarBývalý místopředseda Vak

Mladá Boleslav a primátor Statutárního města

Mladá Boleslav

Pane Novotný!Děkuji nejen za video, ale

především za Váš aktivní přístup k uvedené

problematice. Přerovský příklad přesně popisuje

i situaci v r. 2002 u nás v Mladé Boleslavi. Chvála

bohu jsme byli rozdílem dvou hlasů v

zastupitelstvu rozumní a nepodlehli jsme stranou ODS

prosazovanému „odprodeji hlasovacích práv“ VaKu MB. Dnes sice

nemáme nejnižší cenu vody, ale díky evropským fondům ve výši tří

čtvrtin miliardy zhodnocený majetek pro budoucnost, a tím i vysoce

ceněnou společnost pro svou stabilitu a racionální kroky ve správě

„obecní studny“. Ještě jednou děkuji.

https://pravdaovode.cz/kohovolit/politik/ing-marian-jurecka/
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Mgr. Eva Muckovábývalá starostka Meziměstí, které

je akcionářem Vodovodů a kanalizace Náchod, a.s.

Díky informacím získaným od pana Novotného se

nám v Meziměstí podařilo jako prvnímu městu

bývalého okresu Náchod v roce 2005 neschválit

vstup „strategického partnera“ Veolie do VaKu

Náchod – hlasování bylo naprosto jednoznačné. Všichni zastupitelé

byli proti vstupu „strategického partnera“.Od pana Ing. Novotného

jsem měla objektivní a velmi cenné informace týkající se společností,

do kterých Veolia vstoupila. Podařilo se nám rozjet aktivity v

ostatních městech a obcích, předávat informace od pana Ing.

Novotného tam, kde je neměli, takže Veolia na Náchodsku tvrdě

narazila a vstup nebyl schválen. Tuto svoji angažovanost v daném

problému vidím dnes jako jeden z mých nejvýznamnějších ...

Mgr. Eva ŠtauderováBývalá náměstkyně primátora

Zlína a zastupitelka Statutárního města Zlína

Mohu shrnout, že pan Ing. Radek Novotný je

jediným člověkem v ČR, který se tématu vodárenství

věnuje tak komplexně, podrobně a poctivě. Navíc má

nezdolnou vytrvalost, za což má můj obdiv.

Informace jím poskytované jsou spolehlivé a zaručené, neboť jsou

vždy založené na faktech, která dává otevřeně k dispozici. Nebýt jeho,

zůstaly by nám informace utajeny a koncerny by dál neomezeně

inkasovaly zisky z prodeje vody, které pak chybí na obnovu

infrastruktury.Navíc mohu s jistotou říci, že pan Novotný se

vodárenství nevěnuje jen kvůli ekonomickým, právním a odborným

parametrům. Dobře totiž ví, že vody si musíme vážit, protože voda

znamená ...

Doc. Ilona ŠvihlíkováInstitutu globálních studií UJAK Praha

Veřejný zájem a schopnost ho prosadit mizí z vodárenského odvětví.

Stát a jeho občané se ocitají v rukou zájmových skupin, které skrytě
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pracují pro zahraniční koncerny. Model

funguje na vysokém stupni systémové

korupce, ve které zástupci soukromých

zájmů obsadili pozice, kdy vytváří pravidla

na míru koncernů a pro ochranu jejich

zájmů. Zdroje z veřejných rozpočtů či z

různých opatření hospodářské povahy jsou využívány ve prospěch

zájmových skupin na úkor občanů a daňových poplatníků, měst a

vodárenského odvětví.

Jana Lorencovápřední česká investigativní

novinářka, která rozkryla např. kauzy LTO a

OKD"

Práce, kterou odvádíte pro nás všechny je

nesmírně záslužná a já se jen obávám, že

zdaleka ne všichni si uvědomujeme,

jak moc je důležitá pro každého,

doslova každého z nás, jak je důležitá

každá kapka vody a také to, že jste pro její

záchranu, proto, aby byla v rukou nás, kterým prýští pod nohama,

abychom my mohli rozhodovat prostřednictvím měst a obcí o tom,

zda ještě v příštích letech nějakou budeme mít udělal všechno, co je

ve Vašich silách.

Šárka TomisováVŠB TU Ostrava

Již delší dobu sleduji Vaše stránky. Ráda podepíšu

Vaši petici a ráda bych sehnala i podpisy další. Jsem

absolvent katedry Úpravnictví, hornicko-geologické

fakulty VŠB-TUO a na stejné škole již skoro 30 let pracuji. A mé

zaměření byla právě Úprava a čištění odpadních vod, tudíž

problematice trochu rozumím. Ráda se s vámi potkám a

gratuluji k získání potřebného počtu podpisů, krásný den.

Aleš Ridl
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"Dobrý večer Radku, narazil jsem na Váš WEB a

musím říct, že děláte sakra dobrou práci! Víc

takových a naše krásná země vč. veškerých přírodních

pokladů může zůstat skutečně naše a ne v otroctví

zahraničních korporací! Držím vám moc palce! Musím si

Váš web ještě důkladněji nastudovat

Jarmila Prokopováhttps://www.darujme.cz/projekt/1202560

Jsem ohromena pečlivostí a transparentností dokumentace a

což teprve to podstatné, obsahová náplň. Vaše životní poslání je

dechberoucí.

Ing. Ferdinand

Šmikmátorhttps://www.darujme.cz/projekt/1201498

Vážený pane, protože je má bývalá aktivní profesní dráha

s vodou spojena, velice si Vašeho úsilí cením. Dvacet let

jsem se pohyboval v oblasti armatur a zejména poučná pro mě byla

doba v letech 1992-1999, kdy jsem, byl šéfkonstruktérem firmy

Krammer Armaturen GmbH. Např. většina hydrantů Krammer u nás

jsou mé děti. Tehdy se u mě na na návštěvách ve Wiener Neustadt

vystřídali téměř všichni vedoucí pracovníci českých i slovenských

vodáren. Poté jsem rovněž v branži působil v Rakousku a ČR až do

roku 2014. Proto velmi dobře vím, že to, co se s vodou děje, není

ničím jiným, než ...

Ing. Hana Orgoníková"Bývalá poslankyně sněmovny

a zastupitelka Statutárního města Hradec Králové

Jste první člověk, který jednoduše a výstižně

popsal, o co jde při privatizacích městských

vodáren. Vaši definici tzv. provozního modelu, „Jde

o privatizaci zisků a zestátnění nákladů“, budou v

budoucnu lidé opakovat stejně jako věty „Zeměkoule je kulatá“ a „A

přece se točí“.
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